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Proč právě tam?
K věci

Před časem začaly hradecké vysoké školy hovořit o stavebním boomu. Lékařská i farmaceutická fakulta chtějí budovat
nový univerzitní areál a Univerzita Hradec Králové nechce zůstat stranou a shání peníze pro novou fakultu informatiky
a managementu. Jak s tím souvisí její nový rektorát? Stavby by měly vytvořit jakýsi velký univerzitní kampus. Když se
to podaří, studenti budou mít vše pod jednou střechou, avšak rektorát daleko. Starý Hradec má sice opravenu další
historickou budovu, ale zdá se, že tím univerzita pouze vytrhla radnici trn z paty. O dům po diagnostickém ústavu by
se jinak musela postarat ona.


